劇名：食物保衛聯盟
Title: Food Protection Alliance
        
第一幕：
Scene 1:
貓一：凱翔、貓二：明靜、貓三：家和；野狼：前致、家祥
(前台燈亮，舞台燈暗)
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Narrator 1裕秀:  One day, three hungry cats were walking in the forest looking for food. Suddenly they 
smelt the smell of some delicious food coming out of a cave.
Narrator 2秀庭: The three cats went into the cave and found a wolf sleeping next to a big pile of delicious food! 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
（舞台燈亮）
貓一：唉，我肚子好餓，走不下去了！
Cats 1:  I’m so hungry, I can't go on!
貓二：我也是…咦…有一股味道…這是什麼味道？是洋芋片的味道耶！
Cats 2: Me too! . .. Huh . .. What's that smell? It's the smell of potato chips!
貓三：在哪裡在哪裡？（四處張望）那裡有一座山洞，味道好像從哪裡來的
Cats 3: Where is it? Look over there! It’s coming from that cave!
貓二：走…我趕快去過去看看有什麼好料的！
Cats 2: Let’s go over and see what’s inside!
（兩人偷偷摸摸走進山洞）(Two civet cats sneak into the cave)
貓一：哇..這裡有好多食物…（有點大聲）
Cats 1: There's a lot of food here . . .. (a little too loud)
貓三：（摀住貓一的嘴）噓…前面有一隻死掉的大野狼…
Cats 3: (Shuts the mouth of the other cat) Shhhh . .. There's a big wolf in front of me. I think its dead.
貓一：真的死了嗎？我過去看看戳戳看…
Cats 1: Is it really dead? Go and take a look ...

（貓戳了一下…大野狼翻身打呼）
(the other civit cat pockes the wolf . .. the big wolf flips over and snores loudly)

貓二：（驚訝…）啊..還活著…怎麼辦
Cats 2: (Scared . .. ) Ahhhh! ... He’s still alive! ...What can we do?
貓三：我們偷偷把食物搬走
Cats 3: Let’s take the food very quietly.

（搬的時候發出聲響，大野狼醒了）
(They accidently make a noise and the wolf suddenly wakes up!)

大野狼1：你們好大的膽子竟敢偷我的食物，不要跑。
Wolf 1: How dare you steal my food? Don't even think about running away!
貓一貓二貓三：救命啊～～（食物包不小心掉了下去）
(The wolf grabs the cats)
Cats1,2&3:HelpAHHHHHHH…!
(The big bag of food bag accidentally gets thrown out of the cave and falls down the cliff)

大野狼1、2：oh no，食物掉下去了！
Wolf  1.2: Oh no! The food fell off the cliff!
（大野狼瞪著他們）
(The big wolf stares at them)

貓一貓二：對不起對不起…. 
Cats 1 & 2: (Gulp and look around nervously) We’re sorry ....
大野狼：既然食物不見了，那就….把你們吃掉吧！
Wolf 2: Since my food is gone, I’ll think I’ll eat you up instead!
貓二貓三：這裡是慈濟國小的後山，不能吃葷….你想點別的方法吧
Cats 2: No, wait! Don’t you know? This part of the mountain is part of Tzu Chi Elementary School!
Cat 3: You cannot eat meat here! You’ll have to do something else.
大野狼：那你們就必須在下一次月圓的時候，想辦法把食物還給我
Wolf 1: Hmmmmmm…Ok. Then, you’ll have to find a way to give me back all the food you’ve lost.
Wolf 2: You better do it before the next full-moon! Or else…!
貓一貓三：好好…我們現在就去找…
Cats 1, 2 & 3: Ok. Ok. Sorry Mr. Wolf! We're going to find it right now…

（三人緊張的離開山洞）
（舞台燈全暗）


第二幕：
Scene 2:
貓一：宥蒼、貓二：韻棠、貓三：惟芯
前台燈亮
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Narrator 1玟妡: The cats left the wolf… 
Narrator 2妤婕: And they started looking for food along sidewalk…but….
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
舞台燈亮
貓二：你覺得我們要去哪裡找食物？
Cats 2: Where should we go to find some food?
貓一：唉..唉…（一直嘆氣走來走去）
Cats 1: Oh, man! (sighing and walking around)
貓三：你快想個辦法….我們要到哪裡去找食物還給野狼…
Cats 3: You better think of something quickly! Where are we going to find some food for the wolf?

貓一：唉…唉…
Cats 1: Oh, man!
貓二：你不要再唉了…你是男主角耶…再唉下去，故事就要結束了…
Cats 2: Stop sighing! You can’t give up! You are the main character! If you give up, the story will end right here, right now! 

（這時比薩店員來宣傳他們的店卡車聲）
(Just then they see two Pizza Hut employees promoting Pizza Hut in Happy City.)

Employee 1: Do you feel hungry? 
Employee 2:Do you like bread? 
Employee 1:Do you like cheese? 
Employee 2:Do you want something good to eat? 
Employee 1:We’ve got just what you need! 
Employee 2:Come to Pizza hut…
Employee 1: …or call us now, 
Employee 1 & 2: …and we can make all your stomach’s dreams come true!
(The Employees put up a big sign for Pizza Hut and leave.)
（必勝課廣告配樂）
貓三：你看有這麼多食物，如果我們可以找到這個地方，就有食物可以還給大野狼，而且也可以吃飽了！
Cats 3: You see there is so much food! If we can find this place, there will be enough food for the big wolf and all of us!
貓二：可是這個地方在哪裡？
Cats 2: But where is this place?

貓一：你看...有廣告單…上面有地址….（貓二靠過來看）
Cats 1: Look! It's got an address!
貓二貓三：（一起念）幸福城市（對看一眼，擊掌）
Cats 2 & 3: (read together) Happy City!
貓一：我們走吧…去尋找幸福城市
Cats 1: Come on! Let's go find the Happy City!
（歡樂退場配樂）


第三幕：
Scene 3:
貓一：睿彬、貓二：榆茜、貓三：喬昕
前台燈亮 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Narrators宥蒼: The cats decided to go to the Happy City but they didn’t know how to get there. 

Narrators 惟芯: The next day they came to a forest and met a group of animals….
————————————————————————————————————————————————
舞台燈亮，下「I am hungry」音樂
兔子、烏龜、山羊、山豬：（腳步蹣跚的唱歌走進來）好餓…
(faltering singing walks in) So hungry . ..
兔子：去年我在田裡面採到了很多紅蘿蔔，可是，今年我發現那裡只有種花，沒有任何一根紅蘿蔔了！
Rabbit: I found a lot of carrots in the field last year, but this year I only found flowers.
山羊：對呀，以前有一大片的草原，但現在只有房子，害我想要吃頓青草大餐都不行了
Goat: There used to be a big grass-land here but now there are only houses.
山豬：（叫兩聲）以前我最愛吃堅果了，在樹上都可以找到，但現在我再也吃不到堅果，唉…. 
Mountain pig: I love to eat nuts, which could be found under all the trees here. But now, I will never be able to eat nuts again...
烏龜1：我也是。自從這裡被改變後，綠色的森林都不見了，大家的食物也跟著消失，看來我們要再想想辦法了。
Turtle 1: Me too. Since the forest has disappeared, everyone's food has disappeared, too. 
Turtle 2: We have to think of a new way to find food.
（聚在一起討論，貓一貓二走進）
                                                                         
貓一：請問你們知道幸福城市怎麼去嗎？
Cats 1 : Do you know how to get to Happy City?
山豬：都快餓扁了…都忘光光了
Mountain pig: Sorry. We’re too hungry to remember that..
烏龜2：你們到幸福城市要作什麼？
Turtle: What are you going to do in a Happy City?
貓二：（拿出廣告單）你看，這裡有很多食物，上面說他們藏在幸福城市裡
Cats 2: (Taking out the ad flyer) You see this! There's a lot of food here
Cat 3: …And it says they're hiding it in the Happy City.
兔子：幸福城市…啊…我知道在哪裡
Rabbit: Ahhh! .. I know where it is!
烏龜1：你知道（懷疑）？
Turtle 1: You knowwww… (doubt)?
（兔子得意貌）(Rabbit smug appearance)
貓三：你可以帶我們去嗎？
Cats 1: Can you show us the way?
山羊：我們也很久沒吃頓好的了，可以跟你們一起去嗎？
Goat: We haven't had a good meal for a long time, can we go with you?
貓群：好呀（大家排成一列，唱著歌出發了）
Cats 2 & 3: OK! No problem! Let’s go! (everyone lines up and starts to sing a song)
下「I am hungry歡樂版」音樂



第四幕
Scene 4:
前台燈亮 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Narrators 喬昕: In a big city, a family is at home and preparing for a big party.
Narrators 唯真: Because today is their daughter’s birthday.
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
下哀傷音樂
飢餓家人緩慢走過舞台
((hungry person walk and talk))
舞台燈亮
兄：爸爸，還有一段時間才要派對，我可以先看電視嗎？
Brother: Dad, I feel so bored! Can I watch TV? Pleeeeease…?
父：好呀，去看吧！
Father: Sure, no problem!
（打開電視，正在作新聞報導，正在播報國際剩食新聞）
(The brother turns on the TV and switches through the channels)
聯合國主席：各位，現在世界有好多飢餓的孩子，需要你我共同努力….
Un Chairperson: Attention everyone! Right now there are too many poor and starving children in the world. We need your help! 
妹：哥哥，好無聊，換一個電視節目。我們來看卡通吧！
Sister: Ohhhh…, this is so boring! Change the channel! (grabs the remote) Let’s watch cartoons!  

兄：不要…我想看音樂頻道。
Brother: Ahhh… (takes back the remote) No, I want to watch MTV music videos! 
（門鈴響了，朋友到訪）
父：歡迎來到這個派對 
Father: Welcome to this party.
母：對呀對呀，等你們好久了
Mother: Yes, we’ve been waiting for you for a long time.
兄：我們家準備好多食物等下要好好玩呢 
Brother: Our family has prepared lots of delicious food for this fun party! 
友一：哇…好豐盛的食物 
Friend 1: Wow... such good food!
友二：看…我們也準備了好多食物呢！
Friend 2: Look... We have also prepared a lot of food too!
妹：可是都沒我愛吃的…我想吃披薩，可以嗎？
Sister: But I don't have any of my favorite food. I want to eat pizza, please can I have some pizza?
友三：好呀！我這裡有必勝客的電話，我幫你打電話訂！
Friend 3: Ok! I have a Pizza Hut number here. I will call and help you to order some!

※門鈴響了
員工1：您好，外送披薩到了！總共是五個大素披薩，沒有炸雞喔！
Employee 1: Hello, pizza delivery is here! There are five big pizzas in total, no fried chicken!
妹：耶…我最愛吃的披薩來了！
Sister: Yeah!... My favorite food is here! Pizza!
兄：咦…你不是Orange和Alex嗎？怎麼是你送來？
Brother: Hey!... Aren’t you Obama and Leon? Why are you delivering the pizza?
員工2：因為我們在披薩店打工，等下要下班囉！
Employee 2: Because we are working in a pizza restaurant now. But we get off work soon!
員工1：你們派對看起來好棒喔！我們可以一起加入嗎？
Employee 1: Your party looks great! Can we join you?
母：當然沒問題，一起來吃吧！
Mother: Of course, no problem. Come and join us! We can eat together!
父：dj，music…（大家一起跳舞唱歌，）
Father: DJ, play some music!... (everyone dances and sings together)
DJ：put your hands up…put your  put your  hands up. R…1..2..123 go….
播放Eat It歌曲
妹：我好餓喔！我想要吃東西了 
Sister: I am so hungry! I want to eat.
母：來來來...今天準備好多吃的食物，大家一起享用吧 
Mother: Come here everyone!...We’ve prepared so much food today! Let’s all eat and enjoy it together.
（大家吃東西玩樂）(Everyone eats and plays)
兄：（拿著披薩）這是青椒嗎？我不敢吃…（丟到一旁）
Brother: (holding a pizza) Is this a green pepper? Ugh! I can’t eat green pepper! (he throws his slice of pizza aside)
父：那你換吃這個…這很好吃喔！
Father: Then you can try this, instead. This is delicious!
友一：啊…我的薯條掉到地上了…算了…丟掉好了 
Friend 1: Ahhhh... my French fries fell to the ground... Oh well, forget it... I’ve lost it.
友二：ㄟㄟ…這還能吃耶..你怎麼可以丟掉呢？
Friend 2: Hey... you can still eat this. How can you throw it away?
父母：沒關係沒關係！
Parents: It doesn't matter. Don’t worry!
妹：反正桌上還有很多食物可以吃，沒關係啦！
Sister: Besides, there is still a lot of food to eat on the table, it doesn't matter!
友三：喔…我不行了…我吃不下了…（順手把食物丟到垃圾桶）
Friend 3: Hey... I can't do it... I can't eat it all! ... (Throws the food into the trash can)
DJ：我的歌曲播完了，派對結束，再見… 
DJ: My song is finished. The party is over, goodbye!
員工2：食物還這麼多，怎麼辦？
Employee 2: There is still so much food left over. What should I do?
父：不用擔心，等一下把垃圾包好丟外面就好了。
Father: Don't worry. It can be thrown outside with all the garbage.
員工1：那我來收一收，順便拿去丟掉。
Employee 1: Then I will clean up and collect it, and throw it outside.
（…動物進場）
(Employee 1 opens the door and throws the food to the ground. Just then, the animals enter the scene)
 舞台燈暗，前台燈亮
烏龜1：走了這麼久？
烏龜2：幸福城市到底在哪裡呀？
Turtle1：We’ve been walking for so long!
Turtle2：Where is the Happy City?
（一群動物走到門口，突然員工1打開門，順手將一包食物往地上丟）
(The animals walk towards the door, suddenly the door opens and a bag of food is thrown onto the ground outside)
兔子：啊…（尖叫）好可怕的地方 
Rabbit: Ahhhhhh!... (Screaming) This is a terrible place!
山豬：你看…這一包裡面有食物耶！
Mountain Pig: Wait! Look! There is food in this bag!
（動物跑過去翻食物）(animals run over and inspect the food)
山羊：各位，我們找到食物了！
Goat: Ladies and gentlemen… We’ve found… FOOD!!!!
所有動物群：YA….!
All the Animals: YAY!!!!!!!! 
（大家一起去垃圾堆裡找食物，吃得津津有味）
播放Eat It歌曲
※跳舞：Eat  it
燈暗

————————————————————————————————————————————————


第六幕：
Scene 6:
貓一：凱翔、貓二：明靜、貓三：家和；野狼：羅零、振恆
前台燈亮
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Narrator （心恬）: After a month, on the first night of the full moon, the big wolf came into the Happy City.
Narrator（聿博）: He was looking for the cats to collect the food that they owed him.
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
舞台燈光亮                                                                          
大野狼走進（賭神出場音樂）
(Lights Up. The big wolf walks in)
大野狼：這兩個狸貓大概忘記和我的約定了吧！我決定好好教訓他們！
Wolf 1: Those cats probably forgot to repay me! I’m going to teach them a lesson!
（看到貓一貓二推推車走進）(Sees Cats, with three push carts)
貓3：啊…來到這裡真幸福！ 
Cat 3: Ah... This is wonderful! I’m so happy to be here!
貓2：對呀…每天都有好多食物可以吃 
Cat 2: Yes... there is so much delicious food for us to eat every day!
大野狼：被我抓到了吧！你們兩個果然忘記和我的約定，我要吃掉你們了！
Wolf 2: I’ve got you! Did you forget our deal? Now I’m really going to eat you!
貓1：別生氣別生氣，這些食物都是要送去給你的。貓2，把食物推過來
Cat 1: Please don't be angry! This food is all for to you! Cat 2, push the food over here.
貓2：來了來了（緊張的推過來）啊…我的推車（推車倒了，食物滾到街角）
Cat 2: I’m coming. I’m coming… (The cat pushes the cart nervously) Uhhh! ... My cart! (The cart falls over and the food rolls to the side of the stage)


播放sad song
（小孩123起身唱歌sad song，三隻動物在旁邊偷看）(Child 1, Child 2 and Child 3 get up and sing a sad song. The three animals watch them quietly from the side)
小孩1：哥哥，我好餓喔！已經沒有力氣走路了
Child 1: Brother, I am so hungry! I have no strength to walk.
小孩2：沒辦法，今天運氣真不好，沒有撿到任何食物。
Child 2: We can’t help it. We were unlucky today. We couldn’t find any food.
小孩3：今天回去又要餓肚子了…. 
Child 3: Today we’ll have to go home hungry.


大野狼：他們真可憐，這城市不是有很多食物嗎？
Wolf 1: These children are really poor. Doesn't this city have a lot of food?
貓3：是呀，我原本以為這裡的人都很有錢呢 
Cat 3: Yes, they do. We thought all the people here were rich.
貓1：因為每天都有一堆食物丟在垃圾桶…算了算了，不用管他們，我們把食物推回去吧! 
Cat 1: But they waste too much! Who cares? Come on! Let's take the food back!
大野狼：不行，把食物留下來，你們偷偷推過去給那三個小孩。
Wolf 2: No, leave the food. Leave your carts of food for those three hungry children.
貓2：什麼？ 
Cat 2: What?! Why?
大野狼：不要懷疑，趕快做。
Wolf 1: Don't ask! Just do it! 
Wolf 2: Quickly! 
（貓12將推車偷偷推到小孩附近）
(Cat s quietly leave their carts near to where the children were sitting)

小孩1：你們看，有奇蹟…食物自己跑過來了 
Child 1: Look! It’s a miracle! This food just rolled over here by itself!
小孩2：是上天送給我們的禮物嗎？（驚喜的拆開吃）
Child 2: Is it a gift from God? (Surprised, the child opens the food and begins to eat)
小孩3：耶，今天有得吃了，趕快推回去跟其他人分享！（三個孩子邊謝謝上天，邊走回去）
Child 3: Yeah, we have food to eat today! Let’s hurry back and share it with the others! 
(The three children leave the stage filled with gratitude)


大野狼：好…決定了，我們一起為這些可憐的孩子做些什麼嗎？
Wolf 1: Ok, have we decided, what we are going to do for these poor children?
貓2：可是只有我們這三隻動物，要怎麼做才能幫助他們？
Cat 2: But we are only three animals. What can we do to help them?
（大野狼、貓1、2、3一起苦惱的思考） 
(Wolfes, Cat 1 &2 &3 sit thinking together)
貓1：Ah…我們可以去找其他動物幫忙！
Cat 1: Hmmm… I know! We can ask the other animals to help! 
貓3：你是說烏龜他們嗎？
Cat 3: Are you talking about the turtle s and their friends?
貓1：沒錯！我們快去告訴他們這件事情，我想他們也一定會願意和我們一起行動。
Cat 1: Yes! We can ask them! I’m sure they will be willing to help us.
大野狼：那你還等什麼！快點出動去找他們吧！
Wolf 2: Well then, what are we waiting for! Hurry up and go find them!

舞台燈暗


第七幕：
Scene 7:
貓一：凱翔、貓二：明靜、貓三：家和；野狼：羅零家祥
前台燈亮
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Narrator （韻棠）: They decided to find the animals. 
Narrator （榆茜）: They invited the animals to help the hungry children.
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
舞台燈亮
貓1：嘿！夥伴們！有件事情需要你們的幫忙，不知道你們是否願意幫呢？
Cat 1: Hey! Partners! There is something that needs your help. Are you willing to help?
山羊：沒問題，你說說看需要我們幫什麼？
Goat: No problem, what do you need us to help you with?
貓2：就是……昨天在路邊有三個可憐的孩子，他們又瘦又餓，看起來非常可憐
Cat 2: Well, there were three poor children on the roadside yesterday. They were thin and hungry and looked very pitiful.
烏龜：什麼！竟然也有人類和我們一樣沒有食物可以吃！
Turtle: What! There are also human beings who have no food to eat like us?
山豬：天啊！實在太可憐了！（嗚嗚嗚……）
Mountain Pig: Oh, my word! That’s terrible! (Boo-hoo-hoo!)
大野狼：好了！好了！你不要再哭了！
Wolf 1: Okay! All right! Don't cry anymore!
動物群：（大叫）是大野狼！！
All the Forest Animals: (Screaming) It’s the BIG WOLF!!!
大野狼：歐！你們放心～我不是來吃你們的！我只是想找你們和我一起做一件好事！
Wolf 2: Oh, relax! I am not here to eat you!
Wolf 1: I just want to ask you to do a good deed with me!
兔子：真的嗎？那我們可以怎麼做？
Rabbit: Really? So, what can we do?
大野狼：（看了看四周）你們將自己所找到的食物分送一些給那些挨餓的孩子吧！
Wolf 2: (Looking around)We have decided to share all the food we have found with the hungry!
貓3：哇！這個點子太棒了！我願意和你一起行動。
Cat 3: This is a great idea! Who is willing to work with us?
動物群：我們也願意！
Forest Animals: We are all willing to help!
貓1：（感動）真是太好了！那我們現在就馬上行動，把食物送去給他們吧！
Cat 1: (Feeling touched) Wow! This is wonderful! Then, let’s act now and take the food to the poor and hungry people!
（動物們帶著分享的食物走到街角，發現飢餓孩子不見了）(The animals walk to the intersection with the food they have shared and find that the hungry children have gone.)
貓1、2、3、大野狼：耶～人呢？那群孩子跑到哪裡去了？
Cat 1&2&3, Big Wolf: Huh? Where are the poor people? Where did the children go?
烏龜：我想他們可能也去其他角落找尋食物了！
Turtle: Perhaps they have gone to other streets to look for food!
山羊：不如我們將這些食物放在這個這裡，等到他們回來，就會發現這些食物了！
Goat: Why don’t we leave this food here, and when they come back, they will find all the food?
山豬：這是個不錯的方法！那我們每天都輪流來放！
Mountain Pig: That’s a great idea. Then, we can also take turns to bring food every day!
兔子：對啊！如此一來他們再也不怕沒食物了。
Rabbit: Right! And as a result, they will no longer be afraid of having no food to eat.
（動物們開始輪流搬食物，這時派對上的兄妹剛好出現在這個路口）(The animals begin to move the food, when the brothers and sisters from the party appear at the same intersection)
妹妹：爸爸！你看！那裡有一群動物正在偷食物耶！他們想做什麼？
Sister: Father! Look at that group of animals stealing food! What do they want to do with it?
爸爸：奇怪，現在又不是冬天，應該不是在準備冬眠的食物呀？
Father: That’s strange. Isn’t it winter now? Shouldn't they be hibernating?
哥哥：不然我們偷偷跟過去，看看他們到底在做什麼 
Brother: Why don’t we follow them and see what they are doing?
媽媽：好！小聲點喔！
Mother: Good idea! Let’s follow quietly!
（兩個人偷偷走過去，躲在旁邊觀看）(The two children sneak over and watch the animals quietly)
妹妹：什麼！他們竟然把這些食物藏在牆角邊，到底想做什麼？
Sister: What? It looks like they are hiding all the food on the street corner beside the wall. What are they trying to do?
媽媽：你看！那邊有一群看起來很貧窮的人們耶！
Mother: Look! There is a group of people who look very poor over there!
（小動物們離開，飢餓家人出現）(The little animals leave and the hungry family appears)
飢餓大人1：這裡怎麼突然多出這麼多食物？
Hungry Adults1: How did so much food suddenly get here?
飢餓小孩1：上次我帶回去給你們的食物就是在這邊拿到的。
Hungry Child 1: The food I brought back to you last time was also found here.
飢餓小孩2：這次又更多了耶！
Hungry Child 2: This time there is more!
飢餓大人2：這些食物看起來有些醜醜的
Hungry Adults 2: This food looks a bit ugly…
飢餓大人1：沒關係…回去再加以處理一下，又可以做成美味的料理了！
Hungry Adults1: It’s not so bad. We can go back home and easily clean it up, and then we can make a delicious meal!
飢餓小孩3：那我們快點帶回去吧！
Hungry Child 3: All right then, let's take it back!
（一群人帶著食物離開）(The hungry group of people leave with the food)
妹妹：原來這群動物正在幫助這些貧苦的人呀！
Sister: Wow! So, it turns out that this group of animals is actually helping these poor people!
哥哥：動物們都知道要幫助受難的人，身為人類的我們真該向他們好好學習。
Brother: Animals know that it is important to help the suffering people. As human beings, we should really learn from them.
友1：不如我們也回家想想看，看有沒有更好的方法幫助這些苦難人。
Friend 1: Why don’t we go home and think about it, and see if there is a better way for us to help these suffering people.
爸爸：好！
Father: Good idea!
舞台燈暗



第八幕
Scene 8
前台燈亮
————————————————————————————————————————————————
Narrator （喬昕）: 故事來到這裡，Justin ，如果是你，你會怎麼作呢？
Narrator （睿彬）: 我也不知道，不如我們繼續看下去吧！
———————————————————————————————————————————
舞台燈亮
（朋友看電視新聞報導）(Friends are watching the news on TV)
記者1：現在地球上有許多問題，其中糧食不足等問題也在聯合國會議中開始受到重視，我們現在來看看聯合國會議中的畫面
Reporter 1: There are many problems in the world now. Food shortages and other issues need our urgent attention. 
Reporter 2: The UN is holding a conference today to try and find a way to help. Let’s take a look at some highlights.
聯合國主席1：根據聯合國統計，2018年世界上有八億多人營養不良，而且每五秒鐘就有一位孩童死於飢餓…，大家要一起努力，實現zero hunger的世界
UN President 1: According to UN statistics, more than 800 million people in the world were malnourished in 2018. One child dies of hunger every five seconds. Everyone must work together so we can live in a world without hunger!
記者1：以上來自tces news的報導 
Reporter 1: This report has been brought to you from TCES news.
友2：好可憐 
Friend 2: How terrible!
友3：是啊…這世界上還有這樣的情況
Friend 3: Yes, this is a very serious problem in the world right now.

（一家人走過來）(Family come in)

兄：我們剛剛看到一群人，他們沒有飯吃
Brother: We just saw a group of people who didn’t have food!
朋友2,3：WHAT….你說我們這個城市裡？
Friend2,3: WHAT? In this city?
妹：是的，就在馬路邊的轉角
Sister: Yes, just on the corner of the road.
友1：而且我們還看到一群動物搬食物給他們吃呢！
Friend 1: And we also saw a group of animals moving food for them to eat!
母：連小動物都這麼有愛心，那我們呢？
Mother: Wow! Even small animals are so caring. Then, why can’t we do the same?
父：（面向大家）好，我們來舉辦一場社區大會 
Father: (To everyone) Ok, let’s hold a community meeting! 
（舞台燈暗）

舞台燈亮
（社區大會現場）(Community Meeting Site)
記者2：各位觀眾，現在我們來到幸福城市社區大會現場，聽說他們在討論如何幫助飢餓的人，讓我們來訪問看看
Reporter 1: Dear viewers, now we are at the scene of the Happy City Community Conference. 
Reporter 2:We have heard that they are discussing how to help the hungry people.
Reporter 1,2: Let’s see what’s happening.
dj 1,2：這是一個很棒的活動
DJ 1,2: This is a wonderful event!
友1：這活動真的太棒了
Friend 1: This event is really great!
父：我們剛剛達成一個協議，我們準備籌備一間食物銀行，將大家不需要的食物儲放在裡面。
Father: We have just reached an agreement. We are going to prepare a food bank to store all the food that we don't need.
母：只要你需要食物，都可以到這邊取用。
Mother: As long as you need food, you can use it here.
記者2：太好的方法了，我們會繼續報導最新消息
Reporter 2: What an excellent solution! Stay tuned. We will continue to report on the latest news.
（其他沒有講話的人，舉宣導標語）
舞台燈暗
 ------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
舞台燈亮（投影布幕出現食物銀行的畫面）(Lights up. The screen of the food bank appears on the projection screen)
飢餓大人2：真是太感謝了，有食物銀行這樣的地方
Hungry Adult 2: We are really so grateful that there is a place like a food bank.
飢餓大人1：是呀，裡面雖然有些食物快過期，但卻幫了我們不少忙
Hungry Adult 1: Yes, although some foods are over their “sell by date”, they have helped us a lot. 
飢餓大人2：
Hungry Adult 2: We are not hungry any more.
（記者1,2、聯合國主席進入）(Reporter 1 and the United Nations President enter)
記者1：記者現在在幸福社區，我們來訪問這些使用食物銀行的人，看看他們的想法？
Reporter 1: We are reporting  to you live from the Happy City Community Center.
Reporter 2: Let's visit the people who use the food banks to see what they think?
飢餓大人1＆2：有了這個食物銀行，我們再也不用煩惱沒有食物可以吃了。
Hungry Adult 1&2: With this food bank, we no longer have to worry about having no food to eat.
小孩123：ya…而且這裡有很多不同的食物喔！
Child 1, Child 2 and Child 3: Yes, and there are so many different kinds of food here, too!
記者2：主席，你聽了他們的說法，有什麼話想跟大家說？
Reporter 2: UN President , have you heard their points? What do you want to tell everyone?
主席：這個想法太好了，不但沒有浪費食物，還能幫助需要的人，我回去聯合國要大力推廣。
UN President : This really is a very good idea! Not only does it save food, but it can also help those in need. I will go back to the United Nations to promote it some more.
記者1：看來幸福城市終於有了新的面貌
Reporter 1: It seems that the Happy City finally has a new look.
記者2：是的，相信在主席的推廣下，世界也會變得更美好。
Reporter 2: Yes, I believe that with the help of the President, the world will become better, too.
 
記者12：以上是tces帶來的報導，感謝收看！ 
Reporter 1 and Reporter 2: This report has been brought to you by TCES! Thanks for watching! 
舞台燈暗(Blackout)
舞台燈亮…下謝幕音樂：when can I see you again）
(Lights up. Followed by curtain call music: “When can I see you again”)
全體演員：（零剩食的標語）
All actors: (Show the Food Waste slogans)
下大合唱音樂：heal the world 
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